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PROTOKOŁ Nr LI/2010 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
z dnia 10 listopada 2010 roku 

 
 
W sesji udział wzięli: 
a)  piętnastu radnych Rady Gminy                 
     spóźniony:                                                -  D. Ostrowski –1020               
b)  Wójt Gminy                                               -  Eugeniusz Dańczak 
c)  Sekretarz Gminy                                       -   Iwona Wójcik 
d)  Skarbnik Gminy                                        -  Marek Malinowski 
f)  Kierownik OPS                                          -  Krystyna Szustak 
g)  Dyrektor GOK                                           - Wioletta Masłyk 
h) Dyrektor Sz.P. Gogolewo                          -  Iwona Warkocka 
 
Porządek obrad: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z L sesji Rady Gminy 

        2. Przedstawienie informacji z analizy oświadczeń majątkowych za 2009 rok i  
             zakończenie kadencji. 
        3. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie   
             Dębnica Kaszubska w roku szkolnym 2009/2010. 

 4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok, 
b) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2011 

rok, 
c) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2011 

rok, 
d) zmian w budżecie gminy na 2010 rok, 
e) w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Dębnica Kaszubska nr VII/44/99 z 

dnia 12 marca 1999 roku w sprawie ustalenia planu sieci gimnazjów w 
gminie Dębnica Kaszubska i granic ich obwodów, 

f) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
psychologa, pedagoga i logopedy w szko łach publicznych na terenie 
Gminy Dębnica Kaszubska. 

      5.  Sprawozdanie z działalności Rady Gminy za okres V kadencji.  
6.  Sprawozdanie Wójta Gminy z dzia łalności za V kadencję. 
7.  Wolne wnioski, zapytania. 
8.  Podziękowania za pracę w Radzie Gminy. 
9. Zamknięcie obrad.  
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Przebieg sesji: 
1a/ 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz powitał Radnych i gości przybyłych 
na sesję. Następnie dokonał otwarcia sesji Rady Gminy stwierdzając prawomocność 
obrad. Otwarcia dokona ł o godz.1010 w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
 
b/ 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że przebieg sesji 
zawarty jest w porządku obrad, który został przesłany Radnym. Przewodniczący 
zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad Wójt Gminy 
zwrócił się z prośbą o ujęcie w pkt. 4 g podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2011 – 2021, w 
pkt. 4 h zmiany uchwały nr XLIX/332/2010 Rady Gmin y Dębnica Kaszubska z dnia 
27 sierpnia 2010 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy D ębnica 
Kaszubska,  oraz w pkt. 4 i przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych 
taryf zatwierdzonych uchwałą Rady Gminy z dnia 26 listopada 2009 roku nr 
XXXVIII/254/2009, w sprawie obowiązującej taryfy cen stawek opłat za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę z wodociągów wiejskich i zbiorowe odprowadzanie ścieków do 
urządzeń kanalizacyjnych stanowiące mienie komunalne Gminy Dębnica Kaszubska.  
Przewodniczący Rady M. Adamowicz poprosił o przegłosowanie zaproponowanych 
zmian w porządku obrad. 
W wyniku głosowania zmiany zostały przyjęte jednogłośnie / 14 za/.  
Nie wniesiono więcej uwag do zaproponowanego porządku obrad. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz poprosił o przegłosowanie porządku obrad  
z uwzględnieniem wprowadzonych zmian.                                                
W wyniku głosowania porządek obrad z uwzględnieniem zmian został przyjęty 
jednogłośnie / 14 za/. 
 
c/ 
 
Do protokołu L z Sesji, z dnia 21.10.2010 r. uwag nie wniesiono. W wyniku 
głosowania protokoł został przyjęty  /13 za, 1 wstrzymujący /.   
 
Ad 2  
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zapoznał Radnych z analizami 
oświadczeń majątkowych za 2009 rok oraz na zakończenie kadencji. /załącznik nr 
1,2,3,4,5 do protokołu/. 
 
Ad 3 
  Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że Radni otrzymali 
informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Dębnica Kaszubska. W 
związku z powyższym, że Radni zapoznali się z materiałem otworzył dyskusję nad 
informacją o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Dębnica Kaszubska.  
/ załącznik Nr 6 do protokołu/. 
Radna A. Łomża poprosiła o podanie łącznej sumy punktów możliwych  do zdobycia 
w teście po VI klasie? 
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I. Warkocka – Dyrektor Sz. P. w Gogolewie poinformowa ła, że uczeń może zdobyć w 
sumie 40 punktów i jest to test sprawdzający jednocześnie wiedzę humanistyczną i 
matematyczno-przyrodniczą. Prosi by nie patrzeć tylko na wynik punktowy. Jest to 
wynik ogólny. Należy przy omawianiu wyników brać pod uwagę fakt, że duża grupa 
dzieci ma orzeczenia z poradni psychologiczno-pedagogicznej i ta grupa także pisze 
ten sam test. Niska ocena dotyczy całego kraju a nie tylko naszych szkó ł. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zauważył, że w skali całego kraju jest niski 
wynik. Należy domniemywać, że może  jest zbyt wysoka skala trudności tych testów.  
Wójt zauważył, ze to zagadnienie było dyskutowane z dyrektorami szkół. Zwrócił 
także uwagę na fakt, że w dużych ośrodkach rodzice inwestują w przyszłość dzieci. 
Uważa, że w celu poprawy wyniku  należy rozpocząć od procesu dydaktycznego z 
rodzicami. Nad tym należy pracować. Także uważa, że w dzieci należy inwestować 
od I klasy. W Gimnazjum obecnie jest realizowany projekt wyrównywania poziomu.  
Radna J. Karaś zauważyła, że testy opracowywane są przez Ministerstwo i uważa, 
że są przygotowywane z myślą o najzdolniejszych uczniach i dlatego uczniowie 
osiągają taką punktację. Podziękowała za tak szczegółowo i rzetelnie przygotowaną 
informację. Prosiła o przekazanie tych podziękowań pracownikom zaangażowanym 
w jej przygotowanie i opracowanie. 
 
Ad 4 
a/ 
 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował przybyłych na sesję, że 
wysokość stawek podatku na 2011 rok wzrośnie w stosunku do 2010 roku o stopień 
inflacji tj. o 3%.  

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Zastępcę 
Przewodniczącego Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok.  
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały ( załącznik Nr 
7 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosi ł przewodniczących  
o podanie opinii. 
a) Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformowała, że członkowie 
komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
c) Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformowa ł, 
że członkowie komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają 
pytania dotyczące podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /15 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 
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b/ 
   

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Zastępcę 
Przewodniczącego Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2011 rok  
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały ( załącznik Nr 
8 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosi ł przewodniczących  
o podanie opinii. 
a) Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformowała, że członkowie 
komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
c) Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformowa ł, 
że członkowie komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają 
pytania dotyczące podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /14 za/. 
/W trakcie głosowania nieobecny R. Knitter/ 
Uchwała stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 
 
c/ 
 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Zastępcę 
Przewodniczącego Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie 
określenia wysokości stawek opłaty miejscowej na 2011 rok. 
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały ( załącznik Nr 
9 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosi ł przewodniczących  
o podanie opinii. 
a) Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformowała, że członkowie 
komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
c) Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformowa ł, 
że członkowie komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają 
pytania dotyczące podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /15 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 
 
 
 
 

 



 5

d/ 
  

 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Zastępcę 
Przewodniczącego Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2010 rok.  
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały ( załącznik Nr 
10 do protokołu). 
Przewodniczący Rady poprosił Skarbnika o krótkie przedstawienie proponowanych 
zmian. 
Skarbnik poinformował, że tą uchwałą dostosowuje faktyczne wykonanie budżetu do 
planu działalności na 2010 rok. 
Dokonuje korekty planów w zakresie wydatków (następują zmniejszenia) na rzecz 
inwestycji. Realizacja zadań inwestycyjnych monitorowana jest na bieżąco i w tym 
zakresie proponuje się: 
- w zakresie gospodarki wodno ściekowej: 

- wprowadzić do budżetu realizację zadania pn. budowa wodociągu  
w Jaworach ( kwota po przetargowa) – 385.082 zł, 

- wprowadzić kwotę 10 tys. z przeznaczeniem na budowę odwodnienia  
i wodociągu w okolicy basenu, 

- w związku z brakiem uzgodnień z Zarządem Dróg Wopjewódzkich następuje 
przesunięcie budowy sieci kanalizacyjnej przy ulicy Zjednoczenia 
(cmentarz), 

- chcemy przeznaczyć 35.659 zł na dobudowę nowych przyłączy sanitarnych 
w m. Krzynia,(działki są nowe, po uzbrojeniu cena sprzedaży bardziej 
korzystna). 

- inwestycje drogowe 
- 100 tys. było przeznaczone na dokumentację techniczną na budowę dróg na 

osiedlu Północ – projekt natomiast kosztował 61 tys. – 39,915 zł są to 
oszczędności, 

- mamy zaplanowane 120 tys. na przebudowę dróg gminnych w Grabinie, 
Motarzynie, Borzęcinie, Mielnie, na Grabin brakuje 75 tys. Kwotę 39.915 zł 
przesuwa się na realizację tego zadania. 

- z mienia komunalnego dokonuje się przesunięcia 46.966 zł na refundowanie 
remontu ośrodka wypoczynkowego w Krzyni na wykonanie prac dodatkowych. 
Przesuwa się także zaplanowane środki na wykonanie uzbrojenia terenu na 2011 
rok.  ( w tym: 168 tys. środki własne, 767 tys. dotacja). 
- o 30 tys. (do 7 tys.) obniża się wydatki na wyposażenie urzędu. 
- o 30 tys. zmniejsza się środki na budowę szatni w Budowie oraz przesuwa się 
realizację tego zadania na 2011 rok. Jest to związane z brakiem decyzji ANR  
o przekazaniu gruntów na ten cel.  
- 28.2893 zł są to oszczędności poprzetargowe na budowie boiska przy szkole 
podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej. 
- wydano 7.708 zł na drobinę strażacką dla OSP Budowo. 
Radna U. Frankowska zwróciła się z zapytaniem na jaki cel zostaną przeznaczone 
zaoszczędzone środki? 
Skarbnik poinformował, że wszystkie oszczędności zostaną przeznaczone na 
zmniejszenie deficytu budżetowego. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosi ł przewodniczących  
o podanie opinii. 
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a) Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformowała, że członkowie 
komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
c) Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformowa ł, 
że członkowie komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają 
pytania dotyczące podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /15 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 21 do protokołu. 
 
e/ 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Zastępcę 
Przewodniczącego Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie 
zmiany uchwały Rady Gminy Dębnica Kaszubska nr VII/44/99 z dnia 12 marca 1999 
roku w sprawie ustalenia planu sieci gimnazjów w gminie Dębnica Kaszubska i granic 
ich obwodów, 
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały ( załącznik Nr 
11 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosi ł przewodniczących  
o podanie opinii. 
a) Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformowała, że członkowie 
komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
c) Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformowa ł, 
że członkowie komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają 
pytania dotyczące podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /15 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 22 do protokołu. 
 
f/ 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Zastępcę 
Przewodniczącego Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć psychologa, 
pedagoga i logopedy w szko łach publicznych na terenie Gminy Dębnica Kaszubska.  
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały ( załącznik Nr 
12 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosi ł przewodniczących  
o podanie opinii. 
a) Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
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b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że członkowie  
komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
c) Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformowa ł, 
że członkowie komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają 
pytania dotyczące podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /15 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 23 do protokołu. 
Radna A. Łomża prosi, by Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Dębnicy 
Kaszubskiej zleciła wykonanie badań przesiewowych dzieci w wieku przedszkolnym 
przez logopedę, celem wczesnego wykrywania wad wymowy u dzieci. Uważa, że 
wczesne ich wykrycie pozwoli na wcześniejszą pracę z tymi dziećmi celem ich 
wyeliminowania.  
    
g/ 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Zastępcę 
Przewodniczącego Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie  
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 
2011 – 2021  
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały ( załącznik Nr 
13 do protokołu). 
Radny K. Olech zwrócił się z pytaniem do Skarbnika w związku z załącznikiem Nr 3, 
czy może podać przedsięwzięcia, które będą realizowane w 2021 roku? 
Skarbnik poinformował, że nie. Wypełnia się tylko rubryki na czas obowiązywania 
Wieloletniego Programu Inwestycyjnego. Zgodnie z wymogami ustawy za łącznik 
musi zawierać okresy do czasu spłaty zobowiązań.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosi ł przewodniczących  
o podanie opinii. 
a) Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformowała, że członkowie 
komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
c) Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformowa ł, 
że członkowie komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają 
pytania dotyczące podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /15 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 24 do protokołu. 
 
h/ 
 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Zastępcę 
Przewodniczącego Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie 
zmiany uchwały nr XLIX/332/2010 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia  
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27 sierpnia 2010 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy D ębnica 
Kaszubska.   
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały ( załącznik Nr 
14 do protokołu).  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosi ł przewodniczących  
o podanie opinii. 
a) Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformowała, że członkowie 
komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
c) Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformowa ł, 
że członkowie komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają 
pytania dotyczące podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /15 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 25 do protokołu. 
 
i/ 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Zastępcę 
Przewodniczącego Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie 
przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf zatwierdzonych uchwałą 
Rady Gminy z dnia 26 listopada 2009 roku nr XXXVIII/254/2009, w sprawie 
obowiązującej taryfy cen stawek opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę z 
wodociągów wiejskich i zbiorowe odprowadzanie ścieków do urządzeń 
kanalizacyjnych stanowiące mienie komunalne Gminy Dębnica Kaszubska. 
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały ( załącznik Nr 
15 do protokołu).  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały nie był 
opiniowany na posiedzeniach poszczególnych komisji. Otworzył dyskusję nad 
projektem uchwały. Poprosił Zastępcę o odczytanie wniosku ZGK Spółka z o.o. w tej 
sprawie. 
Zastępca Przewodniczącego odczytał wniosek. 
Radna A. Łomża zwróciła się z zapytaniem o ile w tym przypadku zwiększy się nasza 
dotacja dla ZGK? 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz poinformował, że na razie dotacja pozostaje 
bez zmian. 
Sekretarz przypomniała Radnym, że z budżetu dopłaca się do metra wody i ścieków. 
Radna A. Łomża zwróciła się z zapytaniem jaki będzie skutek globalny dla budżetu 
proponowanej zmiany? 
Sekretarz poinformowała, że na dzień dzisiejszy nie jest on znany. Obecnie 
przymierza się do ustalenia jednej ceny dla wszystkich grup taryfowych. Sądzi, że 
opłata globalna będzie niższa. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz uważa, że w związku z nowymi przyłączeniami 
do oczyszczalni ścieków koszty oczyszczania się obniżą. 
Sekretarz poinformowała, że wniosek został zgłoszony z uwagi na brak weryfikacji 
kosztów. ZGK Spółka z o.o. przedstawiła propozycję stawek za usługi dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków. Podejmując przedłożony projekt uchwały 
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zaproponowane ceny nie przejdą i przez najbliższe pół roku będą obowiązywały 
dotychczasowe stawki a ZGK dokładnie skalkuluje taryfy.    
Radny P. Pałubicki zwrócił uwagę na fakt, że z budżetu dopłaca się do 1 m3 

sprzedanej wody i zrzuconych ścieków. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają 
pytania dotyczące podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /15 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 26 do protokołu. 
 
 
 
Ad 5 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz przedstawi ł sprawozdanie  
z działalności Rady Gminy za okres V kadencji. / załącznik Nr 16 do protokołu/ 
Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 
 
Ad 6 
 Wójt Gminy poinformował, że  dokładne sprawozdania z swojej dzia łalności 
przedstawiał Radzie na każdej sesji. Omówił najważniejsze osiągnięcia tej kadencji. 
Podziękował Radzie za współpracę. Uważa, że obecna Rada była odpowiedzialna  
i merytoryczna. Życzy by następna Rada tak samo współpracowała z organem 
wykonawczym. Następnie złożył podziękowania za współpracę Wojewodzie, 
Marszałkowi Województwa Pomorskiego, samorządowi powiatowemu a zwłaszcza 
Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy, kadrze kierowniczej i pracownikom Urzędu 
Gminy,  dyrektorom i pracownikom jednostek organizacyjnych urz ędu, sołtysom, 
dyrekcji innych zakładów zlokalizowanych na terenie Gminy. 
 
Ad 7    

Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poprosi ł Radnych  
o składanie wniosków, zapytań i informacji. 
 
Radna J. Karaś poinformowała, że na jej ręce wpłynęło pismo rodziców dzieci z 
przedszkola w sprawie wykonania badań przesiewowych przez logopedę, celem 
wczesnego wykrycia wad wymowy. / załącznik Nr 17 do protokołu/. Ten temat był 
omawiany na posiedzeniu komisji. Podtrzymuje stanowisko, że takie badania winny 
być wykonane. Nie wie natomiast, czy są takie możliwości? 
Sekretarz poinformowała, że należy zobowiązać Dyrektora Szkoły Podstawowej do 
wykonania  badań przesiewowych wśród dzieci uczęszczających do przedszkola. 
Radna J. Karaś podziękowała za współpracę członkom komisji, radnym, kadrze 
kierowniczej i pracownikom urzędu. 
Radny B. Rębas uważa, że przyszła Rada powinna powrócić do tematu budowy 
elektrowni wiatrowych na terenie naszej Gminy. Także podziękował wszystkim za 
współpracę. 
 
Ad 8 
 
 Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz podziękował wszystkim 
Radnym za współpracę. Słowa podziękowań skierował także do Wójta i całej załogi 
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urzędu, pracowników jednostek organizacyjnych i so łtysów. Wszystkim ubiegającym 
się o ponowny wybór życzył ponownego wyboru. 
Stanisław Jank – Radny Rady Powiatu także podziękował za współpracę oraz 
omówił swoją dotychczasową działalność w radzie. 
Teresa Kozdroń- Kołacka – Radna Rady Powiatu także podziękowała za współpracę 
.Jan Dańczak Sołtys Wsi Kotowo podziękował w imieniu Sołtysów Gminy za 
współpracę w mijającej kadencji wszystkim Radnym i pracownikom urzędu. 
Za współpracę dziękowali także: Tadeusz Bejnarowicz – Zastępca Wójta, Iwona 
Wójcik – Sekretarz Gminy, Marek Malinowski – Skarbnik, Krystyna Kubat – Sołtys 
Wsi Starnice. 
 
Ad 9 

  Marian Adamowicz Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 1400 dokonał 
zamknięcia obrad sesji Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad. 
                                                                                                                                                                                              
Protokołowała:   
Teresa Kozdroń-Kołacka                                                                Przewodnicz ący 
                                                                                                               Rady Gminy  
                                                                                                          / -/Marian Adamowicz                                                                       
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


